
  
  

 

 

Fråga till Sedat Arif (S) angående arbetet i arbetsmarknads- och 
socialnämnden mot hedersförtryck 
 

Stadsrevisionen har genomfört en fördjupad granskning av arbetet mot hedersrelaterat våld och 
förtryck i Malmö. Rapporten landar i en mycket allvarlig kritik mot hur arbetet bedrivits inom 
arbetsmarknads- och socialnämnden. 
 
I rapporten fastslår man att arbetet mot hedersvåld och förtryck inom arbetsmarknads- och 
socialnämnden inte är ändamålsenligt. 
 
I rapporten konstateras att orosanmälningar som omfattar hedersproblematik i stor utsträckning 
aktualiseras som något annat vilket skapar en felaktig bild av omfattningen av 
hedersproblematiken i Malmö. Rapporten visar att det för utredningar kring hedersproblematik 
saknas anpassat bedömningsstöd och verktyg för att kunna identifiera hedersrelaterat våld och 
förtryck. 
 
Inom arbetsmarknads- och socialförvaltningen finns en expertkompetens i form av resursteam 
heder, men att denna kompetens i mycket liten utsträckning används vid utredningar om 
hedersproblematik. 
 
Det framkommer också av granskningen att det kan finnas personal inom arbetsmarknads- och 
socialförvaltningen som själva upprätthåller hedersnormer, men att detta inte är något som 
problematiserats inom förvaltningen. 
 
Socialtjänsten är det yttersta skyddsnätet för att säkerställa att utsatta människor får sina 
rättigheter tillgodosedda. Att arbetet mot hedersförtryck har fullkomligt misslyckats är ett svek 
mot Malmöborna. 
 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

- Vilka åtgärder avser du att vidta för att de omfattande problemen med hedersförtryck som har 
kunnat fortgå i Malmö på grund av ett ej ändamålsenligt arbete i arbetsmarknads- och 
socialnämnden ska stoppas? 
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